



Webinar on “Virtual Fashion Technology”

網上研討會：虛擬時裝技術

After over two years into COVID-19 pandemic, the industry has a significant growing demand for digital and virtual fashion which could now be known as an emerging trend. In view of this, Knitwear Innovation and Design Society (KIDS) organises this webinar to introduce a virtual technology which is currently used in this industry so that the participants can get a grasp on how it is applied to fashion and textile products. The webinar details are as below:

在經歷兩年多的疫情之後，時裝業對數碼和虛擬時尚的需求顯著增長，這現在可以稱為新興趨勢。有鑑於此，毛織創新及設計協會 (KIDS) 舉辦是次網絡研討會，以介紹行業目前正在使用的虛擬科技，讓參加者了解如何將其應用於時尚和紡織產品。研討會詳情如下：

Date 日期: 29 Sep 2022 (Thurs) 2022 年 9 月 29 日(四)
Time 時間: 3:00 p.m. – 4:00 p.m.
Format 形式: ZOOM
Language 語言: Cantonese 粵語

Topics & Speakers 題目及講者

Time 時間	Content 內容
3:00p.m. – 3:30p.m.	3D Visualisation Platform <i>Speaker 講者:</i> <i>Mr. KC Man, Founder of Virtual Touch</i> 文國柱先生 (Virtual Touch 創辦人)
3:30 p.m. – 3:40 p.m.	Digitalization throughout our 3D & Virtual Sampling Journey <i>Speaker 講者:</i> <i>Dr. Eddie Chan, CEO of Lever Style</i> 陳育懋博士 (利華控股集團 首席執行官)
3:40 p.m. – 3:50 p.m.	From Eco-filament to Eco-fashion 從天絲 TM 長纖到生態時尚塑造 <i>Speaker 講者:</i> <i>Ms. Amy Lee, Business Development Manager NEA & SEA, Lenzing Fibers HK Limited</i> 李守儀女士 (蘭精纖維(香港)有限公司 東北亞及東南亞業務發展經理)
3:50 p.m. – 4:00 p.m.	Q&A session 問答時間

Remarks: The organiser reserves the right to change the seminar content, session, speakers, venue and schedule without prior notice. 備註：主辦單位保留更改研討會內容、環節、講者、地點及時間安排的權利，恕不另行通知。

Spaces are limited and reserved on first come first served basis. **To register, please complete and submit the reply slip via the following link:**

名額有限，先到先得。如欲報名出席，請通過以下鏈結填寫並提交表格：

<https://forms.gle/N9B3CvPpjT4PkwyQA>.

For enquiry, please contact the Secretariat of Knitwear Innovation & Design Society at email:

如需查詢，請聯繫毛織創新及設計協會秘書處：

info@hkids.org.

Supporting Organizations